
1 
 

PROTOKÓŁ NR XLIX/17 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 14 grudnia 2017 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram - Dudek,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Bogusław Kuchta, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz,  

Piotr Smoleń i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy – Jerzy 

Magierowski, Skarbnik Gminy – Agnieszka Kurdyła, Sekretarz Gminy – Piotr Urban, 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jaśliskach Kamila Kuchta, p.o. 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa – Magdalena Gajewska, pracownicy 

Urzędu Gminy Jaśliska: Ewa Kurasz, Kamila Majdosz i Beata Madej oraz sołtysi. 

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego Piotra 

Smolenia.  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wprowadzić zmiany do porządku 

obrad.  

Wójt Gminy Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6 

następujących projektów uchwał. 

Pod literą b, projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska  

na 2017 rok  - druk nr 298. Pod literą c, projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2017 – 2020 - druk nr 299. Pod literą d, projektu 

uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji podatkowych dla Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Rzeszowie - druk nr 300. Pod literą e, 

projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

nr XLVIII/997/14 Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia 23 czerwca 2014r. w 

sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego przyjętego uchwałą nr 

XXXIX/687/17 Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia 26 czerwca 2017 r. - druk nr 

301 oraz pod literą f, projektu uchwały w sprawie  wyrażenia opinii o wywiązywaniu się z 

obowiązków służbowych, przedstawionego na druku nr 302.  

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

14 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. Przedstawia 

się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 



2 
 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Jaśliska na 2018 rok /druk 

nr 297/, 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok /druk nr 298/, 

c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2017 – 2020 /druk  

nr 299/, 

d) określenia wzorów formularzy deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddział Terenowy w Rzeszowie /druk nr 300/, 

e) uzgodnienia projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLVIII/997/14 Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego z dnia 23 czerwca 2014r. w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego przyjętego uchwałą nr XXXIX/687/17 

Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia 26 czerwca 2017 r. /druk nr 301/, 

f) wyrażenia opinii o wywiązywaniu się z obowiązków służbowych /druk nr 302/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Jaśliska nie zgłoszono. Poddany pod 

głosowanie przez Przewodniczącego Rady protokół został przyjęty jednomyślnie /głosowało 

14 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Wójt Gminy Adam Dańczak. 

Informował, że jego działalność w krótkim okresie międzysesyjnym, to załatwianie bieżących 

spraw Urzędu Gminy  oraz najważniejsze sprawy to: 

- 4 grudnia w Urzędzie Marszałkowskim spotkał się z Zastępcą Dyrektora Departamentu 

Wdrażania Projektów Infrastrukturalnych Panem Jackiem Nowocieniem w sprawie naboru 

wniosków na gospodarkę wodno – ściekową,   

- 7 grudnia w Starostwie Powiatowym w Krośnie podpisał protokoły związane  

z modernizacją gruntów w miejscowości Moszczaniec,  

- 8 grudnia odbył się odbiór robót w miejscowości Moszczaniec. Wójt udzielił szerszych 

informacji na temat realizowanego tam zadania oraz kosztów. Wymienił ponadto uczestników 

odbioru wykonywanych tam prac. 

- 12 grudnia w Domu Ludowym w Posadzie Jaśliskiej odbyło się spotkanie zorganizowane 

przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska w Rzeszowie w sprawie projektu 

dofinansowanego z Funduszy Europejskich pn.: ,,Ochrona siedlisk i gatunków terenów 

nieleśnych zależnych od wód”. Udział wzięli przedstawiciele Agro Fausta Pan Witold 

Szymański i Władysław Farbaniec, przedstawiciel Starostwa Powiatowego w Krośnie Pan 
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Marek Pepera oraz pracownicy Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Rzeszowie. 

Wójt udzielił szerszych informacji w związku z odbytym spotkaniem. 

- 13 grudnia wspólnie z informatykiem Rafałem Majdoszem uczestniczyli w konferencji 

szkoleniowej związanej z projektem PSeAP e-Administracja, która odbyła się w Urzędzie 

Marszałkowskim. Krótko przedstawił omawiane tam zagadnienia.  

- 14 grudnia odbył się odbiór prac wykonanych przy kapliczce słupowej tzw.: ,,Kurchan 

szwedzki”. W odbiorze uczestniczyli: Sekretarz Gminy Piotr Urban, przedstawiciele 

wykonawcy oraz przedstawiciele Konserwatora Zabytków Delegatura w Krośnie. Wójt 

przedstawił koszty i źródła finansowania tego zadania.  

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XLVIII sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Piotr Smoleń poinformował, że w związku z tym,  

iż Program 500+ przynosi wymierne efekty, rodzi się potrzeba, aby w Woli Niżnej 

wybudować plac zabaw. W swojej wypowiedzi zwrócił uwagę, że każda miejscowość takowy 

plac posiada i jego zdaniem dobrze byłoby w końcu pomyśleć również o tej miejscowości. 

Informował, że w Woli są działki i należałoby je zlokalizować. Skierował prośbę  

o zorientowanie się w zakresie dofinansowania realizacji takiego zadania.      

Zastępca Przewodniczącego Rady zwrócił się do Sekretarza Gminy z pytaniem, czy 

przygotowana została odpowiedź na pytanie skierowane na ostatniej sesji w kwestii 

wynagrodzeń. 

W odpowiedzi na to pytanie, Sekretarz Piotr Urban poinformował, ze w punkcie odpowiedzi 

na zapytania i wnioski zostanie przekazana odpowiedź.  

Radny Ryszard Chowaniec w imieniu mieszkańców pytał Wójta, czy są zamysły bądź plany  

poprawy drogi, która będzie prowadziła koło Cerkwii. Zaznaczył, że realizacja tego zadania 

jest sprawą przyszłościową, po zamknięciu przez Nadleśnictwo drogi do leśniczówki 

usytuowanej na górce. 

Następnie sołtys sołectwa Wola Niżna skierował zapytanie, czy w sobotę lampy uliczne 

mogłyby się świecić w godzinach porannych od 545 do 615. Pytał ponadto, dlaczego krótki 

odcinek drogi  nr ewid. 202 w Woli Niżnej, biegnącej koło przystanku, nie może być 

odśnieżany.  

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Jaśliska na 2018 rok 



4 
 

został szczegółowo omówiony. Zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś pytania do tego projektu 

uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Radny Ryszard Chowaniec przedstawił pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Opraw Obywatelskich do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XLIX//290/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 grudnia 2017 r. 

 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Jaśliska na 2018 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIX//290/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6b. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zapytał, czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok. Pytań  

do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XLIX//291/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 grudnia 2017 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok. 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIX//291/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6c. 

Pytań do kolejnego projektu uchwały, w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Jaśliska na lata 2017 – 2020 nie było.  

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów  

do tego projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XLIX//292/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 grudnia 2017 r. 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska  

na lata 2017 – 2020 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 
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Uchwała została oznaczona numerem XLIX//292/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6d. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały w sprawie określenia wzorów 

formularzy deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział 

Terenowy w Rzeszowie Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Środowiska Wacław Futyma przedstawił pozytywna opinię Komisji  do tego projektu. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XLIX//293/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 grudnia 2017 r. 

 

w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji podatkowych dla Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Rzeszowie 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIX//293/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6e. 

Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę nr XLVIII/997/14 Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia  

23 czerwca 2014r. w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego przyjętego 

uchwałą nr XXXIX/687/17 Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia 26 czerwca 2017 r. 

Radny Wacław Futyma przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Środowiska do tego  projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XLIX//294/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 grudnia 2017 r. 

 

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLVIII/997/14 

Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia 23 czerwca 2014r. w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego przyjętego uchwałą nr XXXIX/687/17 

Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia 26 czerwca 2017 r. 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 11 głosami ,,za” przy 3 ,,wstrzymujących się” 

/głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIX//294/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6f. 

Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o wywiązywaniu się z obowiązków 

służbowych pytań nie było.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Renata Pelczar przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

do tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 



6 
 

U C H W A Ł Y  Nr XLIX//295/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 grudnia 2017 r. 

 

w sprawie opinii o wywiązywaniu się z obowiązków służbowych 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIX//295/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

P.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa Magdalena Gajewska 

przedstawiła informacje dotyczące działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa.  

Informowała że: 

- dzień jutrzejszy jest ostatnim dniem na dostarczenie kartek w związku z ogłoszonym 

Konkursem na najpiękniejszą kartkę świąteczną, 

- w dniu dzisiejszym oficjalnie został złożony wniosek do Lokalnej Grupy Działania  

o dofinansowanie inicjatywy Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa. Dofinansowanie 

opiewa na kwotę około 13 tys. zł. 

Magdalena Gajewska p.o. Dyrektora GOKiCZ rozdała radnym obecnym na posiedzeniu 

wstępny harmonogram imprez organizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury  

i Czytelnictwa z planowanymi datami w 2018 r. Prosiła o sugestie dotyczące imprez.  

Informowała ponadto, że trwają przygotowania do złożenia sprawozdań na koniec roku  

do tzw. Programu analizy funkcjonowania bibliotek.  

Informowała również o wizycie w GOKiCZ przedstawiciela Fundacji Ultra z Krosna  Pana 

Krzysztofa Grędzińskiego, który wyraził chęć zorganizowania imprezy w miesiącu lutym  

na terenie Gminy Jaśliska, podobnej do biegu Łemkowyna Ultra – Trail.  

Udzieliła szerszych informacji w związku z planowaną imprezą sportową. 

W sprawie programu ,,Senior+” ogłoszonego przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i  Polityki 

Społecznej udzieliła informacji w zakresie ubiegania się o uzyskanie środków finansowych 

przez uprawnione podmioty. W skrócie przedstawiła cel tego programu oraz wysokość 

środków możliwych do pozyskania i termin składania wniosków. Stwierdziła, że dobrze 

byłoby zaangażować się w stworzenie miejsca, gdzie seniorzy mogliby spędzać czas. 

Informowała ponadto, że w kolejnych latach program przewiduje finansowanie działalności 

powstałego już Klubu. 

Następnie głos zabrał Wójt Adam Dańczak. Podziękował za pozytywną opinię odnośnie jego 

pracy. Z przykrością stwierdził, że nieznajomość prawa nie zwalnia z odpowiedzialności. 

Oznajmił, że jest to kolejne doświadczenie, które nabył w swoim życiu. 

W sprawie Klubu Seniora poinformował, że obecnie przebudowywany jest Dom Ludowy  

w Jaśliskich i pomysł na utworzenie Klubu pojawił się całkiem niedawno. Biorąc pod uwagę 

cały budynek, jedyna możliwość na ulokowanie Klubu są piwnice. Ulegnie modyfikacji 

klatka schodowa; planowana jest tam winda. Prowadzone są również prace związane  

z przystosowaniem byłego już lokalu wyborczego pod wynajem dla Poczty oraz firm: 

fryzjerskiej i krawieckiej. Mówił o możliwości utworzenia Klubu w pomieszczeniu byłego 

magazynku narciarskiego oraz warunkach lokalowych, jakie musi ten Klub spełniać. Zdaniem 
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Wójta, jeżeli uda się poprowadzić prace związane z dokumentacją architektoniczną zostanie 

złożony wniosek wspólnie z Kamilą Kuchta Kierownikiem Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej oraz Magdaleną Gajewską p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury  

i Czytelnictwa. Wójt poinformował, że pozyskać można 25 tys. zł na wyposażenie, jak 

również 125 tys. zł na sprawy inwestycyjne: przebudowa, modernizacja - wykonanie tych 

wszystkich prac celem przygotowania pomieszczeń. Utworzenie Klubu będzie wyjściem 

naprzeciw tym spotkaniom, które miały miejsce w roku bieżącym, w których brały udział 

osoby starsze takim jak: Dzień Seniora czy wieczór andrzejkowy połączony z omówieniem 

spraw związanych z bezpieczeństwem, udzielaniem pierwszej pomocy. Zdaniem Wójta 

utworzenie Klubu Seniora jest dobrym pomysłem.  

 

Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 Wójt Adam Dańczak udzielił odpowiedzi według kolejności zadawanych pytań. 

Zastępcy Przewodniczącego Rady Piotrowi Smoleniowi, w sprawie budowy placu zabaw 

odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma możliwości pozyskania placu przy budynkach  

na osiedlu w Woli Niżnej. Nadleśnictwo nie ma w planie wymiany działek.  

Radny Piotr Smoleń stwierdził, że wymiana przeciąga się w czasie. Oznajmił, że są działki 

gminne i tu wymienił: plac przy budynku Domu Ludowego, plac naprzeciwko jego miejsca 

zamieszkania oraz plac przy Kościele. Stwierdził, że niekoniecznie plac zabaw musi 

znajdować się przy blokach.     

Zaś Wójt Adam Dańczak stwierdził, że nie do końca widzi zamontowanie urządzeń 

zabawowych na placu przy budynku Domu Ludowego z racji utworzonego dookoła budynku 

objazdu oraz małej ilości miejsca. Informował, że działka gminna znajdująca się naprzeciwko 

bloków przewidziana jest do podziału na cztery działki z przeznaczeniem pod budownictwo 

jednorodzinne.  

Zabierając głos Sołtys sołectwa Wola Niżna Jan Magierowski zaproponował budowę placu 

zabaw na działce znajdującej się pomiędzy Kościołem a Posesją Państwa                                .   

Wójt Adam Dańczak poinformował, że jest to teren zalewowy. Jego zdaniem, jeżeli chodzi  

o plac zabaw trzeba brać pod uwagę nade wszystko bezpieczeństwo dzieci. Mówił  

o zagrożeniach w sytuacji budowy palcu zabaw za drogą, na działce znajdującej się 

naprzeciwko bloków.    

Wywiązała się krótka dyskusja w związku z tym tematem. Wójt w jej trakcie informował,  

że budowa placu zabaw jest sprawą otwartą. 

Wójt korzystając z okazji poruszanego tematu dotyczącego budowy palcu zabaw przypomniał 

radnym, że Kraina Nafty realizować będzie projekt – budowę siłowni terenowej przy Szkole 

w Daliowej. 

Następnie Sekretarz Gminy Piotr Urban przekazał radnemu Janowi Farbańcowi pisemną 

odpowiedź na prośbę w kwestii wynagrodzeń pracowników. 

Dalej, Wójt Adam Dańczak w odpowiedzi na pytanie radnego Ryszarda Chowańca 

poinformował, że po rozmowie z Panem Nadleśniczym, Nadleśnictwo nie nosi się  

z zamiarem sprzedaży działki, która stanowi dojazd do tzw.: ,,Popówki”. Droga biegnąca 

poza Cerkwią w Daliowej w mapie stanowi formalny dojazd do ,,Popówki” i jej użytkownicy 

mogą  korzystać z niej. Na chwilę obecną droga ta nie będzie remontowana. Ze strony 

Nadleśniczego jest to zapewnienie słowne. Deklaracji tej nie ma na piśmie. Informował, że 

przedmiotowa droga jest przez gminę odśnieżana.      
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Radny Ryszard Chowaniec udzielił krótkiej informacji na temat prowadzonych rozmów 

mieszkańców z Nadleśnictwem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Piotr Smoleń oznajmił, że posiada informację,  

iż Nadleśnictwo nie nosi się z zamiarem przekopania rowu przy tej drodze i może ona być 

użytkowana.   

Wójt Adam Dańczak poinformował, że jeżeli jest taka potrzeba, pisemnie zwróci się  

do Nadleśnictwa z prośbą o pisemną odpowiedź; przedstawienie swojego stanowiska  

w kwestii przedmiotowej działki, która stanowi dojazd dla mieszkańców.   

W sprawie oświetlenia dróg w sobotę Wójt powiedział, że jest to już kolejny sygnał  

od mieszkańców w tej sprawie. Skoro wychodzimy naprzeciw i od nowego roku  

po ustaleniach z Posterunkiem Energetycznym będzie wydłużone świecenie dla osób 

powracających z drugiej zmiany z Pol-Panelu do godz. 2245 myślę, że nie możemy traktować 

osoby idące rano do Ochronki czy  po zakupy inaczej.  

W sprawie odśnieżania drogi nr ewid. 202 odpowiedział, że szukając w pamięci nie znalazł 

żadnego zdarzenia, które miało związek z zakazem odśnieżania tej drogi. Informował,  

że w pierwszej kolejności sprawy kierowane są do jego Zastępcy Jerzego Magierowskiego,  

a czasami również do niego. Na chwilę obecną nie było żadnego telefonu w tej sprawie.  

Wójt informował o zdarzeniu, mającym miejsce w roku ubiegłym dotyczącym odśnieżania 

drogi na tzw.: ,,Biłasówce”.   

Ponadto zdementował informację o sprzedaży działki /drogi/ biegnącej koło Pana                   . 

Mówił, że zorganizowane zostanie spotkanie i jeżeli właściciele działek nie wyrażą zgody  

na sprzedaż tej części, którą użytkuje Pan Łątka od iluś lat, to sprzedaży nie będzie.  

Następnie Wójt podziękował swojemu Zastępcy Jerzemu Magierowskiemu za nadzór nad 

pracami wykonywanymi w miejscowości Moszczaniec.      

Na zakończenie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przypomniał o przedłożeniu 

planów pracy przez poszczególne Komisje i złożył wszystkim obecnym świąteczne życzenia. 

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XLIX sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1830.  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


